
Interpellation – Skolskjutsar 

 

Kommunen har enligt lag skyldighet att tillhandahålla skolskjuts till de elever som går i kommunal 

skola. Detta kan ske genom att man använder reguljär kollektivtrafik eller upphandlad trafik.  

Regionen har ansvar för den reguljära kollektivtrafiken och har gjort en del justeringar i utbudet som 

påverkar möjligheten för våra elever att ta sig till skolan. Detta har det rapporterats om i media den 

senaste tiden. Detta har inte bara skett i Gävle kommun utan i hela länet och vi har kunnat se hur 

man från regionen har gjort justeringar för att minska problemen för de drabbade eleverna i andra 

kommuner. 

Vi har även i media kunnat läsa om hur man från Gävle kommun i övrigt nekar elever skolskjuts med 

motiveringen att de har valt en friskola och får därmed mer eller mindre skylla sig själva. Detta sker 

trots att man enligt lag har skyldighet att tillhandahålla skolskjuts till dessa elever om det kan ske 

utan organisatorisk eller ekonomisks svårigheter.  

För att vi ska skapa en likvärdig skola där det finns möjlighet för alla elever att välja den skola som 

denne och dess familj anser ger bäst förutsättningar så är det viktigt att denna möjlighet ges så 

många som möjligt.  

 

Frågor 

1. Vilken kontakt har nämndens ordförande tagit med regionen för att lösa skolskjutsfrågan för 

de nu drabbade eleverna? 

2. Vilka organisatoriska och ekonomiska svårigheter hänvisar du till när en elev, som går på en 

friskola, nekas att åka med skolskjutsen trots att bussen passerar såväl bostad som friskolan? 

3. Anser ordföranden att alla elever ska ges reell möjlighet att välja friskola? 
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